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Giresun İl Genel Meclisi CHP Tirebolu Üyesi Ömer Ce-
beci’nin, Meclis Başkanlığına geçen yıl verdiği ve onay-
lanan önerge, Karayolları Bölge Müdürlüğü’nce de 
onaylanarak, uygulamaya koyuldu.

CHP’li üye Cebeci, Tirebolu’daki tünellerin isimlerinin 
değiştirilmesi konusunda vermiş olduğu önerge, Mec-
liste tüm üyelerin oy birliğiyle kabul edilmiş ve ilgili merci 
olan Karayolları 10’ncu Bölge Müdürlüğü’ne iletilmişti.

Giresun İl Genel Meclisi’nden gelen isteği yerinde 
gören ve olumlu şekilde değerlendiren Karayolları 10. 
Bölge Müdürlüğü, ilk etapta Tirebolu’nun içinden 
geçen ve sahillerin korunmasında büyük katkıları olan 2 
tünelin adını değiştirerek, “Tirebolu 42. Gönüllü Alayı Tü-

neli” olarak tescilledi.
Buna göre, 2 bin 175 metre uzunluğundaki Tirebolu 

1 Tünelinin adı “Tirebolu 42. Gönüllü Alayı 1 Tüneli” ve 
650 metre uzunluğundaki Tirebolu 2 Tünelinin de ismi “Ti-
rebolu 42. Gönüllü Alayı 2 Tüneli” oldu.

Söz konusu tünellerle ilgili yeni tabelalar Karayolları 
Bölge Müdürlüğü tarafından tünel girişlerine asılırken; 
42. Gönüllü Alayını yaşatmak üzere İl Genel Meclisi 
üyesi Ömer Cebeci’nin bu hareketi ilçe kamuoyunda 
büyük memnunluk yarattı. Cebeci, diğer tünellerle ilgili 
isim değişikliklerinin yapılmaya devam edeceğini 
ifade ederek, bu konuda katkısı olan herkese teşekkür-
lerini ilettiğini söyledi.

Gereği yerine getirildi!

Tirebolu’daki tünellerin isimlerinin değiştirilmesi konu-
sunda İl Genel Meclisi’ne CHP’li üye Ömer Cebeci ile bir-
likte önerge veren Adalet ve Kalkınma Partisi üyeler 
Murat Arslan ve Mehmet Şener, şimdi de Meclise yeni bir 
önerge daha vererek, eski Arslancık Grup Yolu’nun, ka-
rayolları yol ağına bağlanması talebinde bulundular.

Meclise daha önceden ilçeye bağlı Sultanköy, Ke-
tençukur, İğnece, Mursal, Danışman ve Yukarıboğalı 
gibi köylerin mahalle yollarının grup yolu ağına alın-
ması konusunda verdikleri önergesi onaylanan Arslan 
ve Şener’in, şimdi de eski Arslancık Grup Yolu için yeni 
bir önerge daha sundukları öğrenildi. (Devamı 2'de)

 Karayolu ağına alınsın! 

 Beton tesisi satışa çıkarıldı 
ğı toplantıda; Meclis Başkanı Ahmet 
Şahin, 2013 yılında yapılan ve mülki-
yeti Giresun İl Özel İdaresi’ne ait bulu-
nan Tirebolu Harşıt Çayı üzerindeki 
alanda kurulu olan Beton Parke Taşı ve 
Beton Üretim Tesisi’nin satılması husu-
sunda İl Özel İdare Encümenine yetki 
verildiğini söyledi. (Devamı 2'de)

iresun İl Genel Meclisi’nin 

G2020 yılına ait ilk toplantı-
sında önemli bir karar alındı 

ve Tirebolu’daki beton üretim tesisinin 
satışı için İl Daimi Encümeni’ne yetki ve-
rildi.

İl Genel Meclisi’nde Denetim Kurulu 
Komisyon Üyeliği seçiminin de yapıldı-

Prof. Dr. Dursun’un ismi yaşatılacak
Tirebolu Belediye Meclisi’nin 

Ocak ayının ilk haftasında yap-
tığı toplantıda; Adalet ve Kal-
kınma Partisi Meclis Grup Söz-
cüsü Halil Kadıoğlu ile yine aynı 
partiden Erim Yaman, Arif Aydın 
ve Mustafa Meşe tarafından 
Prof. Dr. Haluk Dursun’un adının 
bir sokağa verilmesi konusun-
daki önergesi, Belediye Mecli-
since de onaylanarak yürürlü-
ğe konuldu. (2'de)

Tirebolu’nun yetiştirdiği de-
ğerli bilim insanı Prof. Dr. Ahmet 
Haluk Dursun’a, anlamlı bir 
vefa örneği geldi. Geride bı-
raktığımız yıl içinde elim bir tra-
fik kazası sonucu hayatını kay-
beden Prof. Dr. Dursun için Tire-
bolu Belediye Meclisi tarafın-
dan alınan bir kararla, adının 
yaşatılması yolunda ilçedeki 
bir sokağa isminin verilmesi 
kabul edildi.

Yeni yılın ilk toplantısı

konuşma yaptı.
Şu anda seçim takvimi de işleyen 

partide, gündemdeki önemli konular 
ele alınırken; örgütsel olarak yapılacak 
çalışmalar üzerinde de duruldu.

İlçe Başkanı Dikmen, Ocak ayı Ge-
nişletilmiş İlçe Danışma Kurulu Toplantı-
sında ilçenin sorunlarının da ele alındı-
ğını belirterek, sorunların çözümü ko-
nusunda teşkilatın isteği doğrultusun-
da çalışmalar yapılacağını bildirdi.

dalet ve Kalkınma Partisi Tire-

Abolu İlçe Teşkilatı, yeni yılın ilk 
toplantısını geniş bir katılımla 

yaptı ve gündemdeki konuları ele aldı. 
Genişletilmiş İlçe Danışma Kurulu Top-
lantısına Giresun Milletvekili Sabri Öz-
türk de katıldı.

Tirebolu İlçe Başkanı Yaşar Dik-
men’in konuşmasıyla başlayan Millet-
vekili Öztürk ile İl Başkanı Kenan Tatlı ve 
İlçe Koordinatörü Naim Elmas da birer 

Doktor eksikliği gideriliyor

ve Tirebolu için çalışıyoruz. Yönetimdeki arkadaşlarımızı 
ile birlikte ilçemize hizmet için çaba gösteriyoruz” dedi.

Tirebolu Devlet Hastanesi’nin doktor ihtiyacı için bir 
süreden beri çalışmalar yaptıklarını bildiren Adalet ve 
Kalkınma Partisi Tirebolu İlçe Başkanı Yaşar Dikmen, Sağ-
lık Bakanlığı ile gerçekleştirilen istişareler sonucu 3 
uzman hekimin tayinlerinin yapıldığını söyledi.

Tirebolu Devlet Hastanesi’nde boş bulunan Ortope-
di Bölümüne Opr. Dr. Sezgin Açıl ile Dahiliye Uzmanı 
Nihal Yücel Çamcı ve Diş Hekimi Burcu Köse’nin tayin-
lerinin yapıldığı ve bu doktorların göreve başladıkları 
ifade edildi.

Başkan Dikmen, Tirebolu Devlet Hastanesi’nde boş 
bulunan diğer bölümlere de doktor getirmek için çalış-
malara devam ettiklerini belirterek, “En kısa zamanda 
hastanemizin tüm ihtiyaçları karşılanacak. Biz, halkımız 
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 Karayolu ağına alınsın! 
ni öne sürerek, tarihi yolun karayolları 
yol ağına alınması konusunu Meclise 
ilettiler.

Eski Arslancık Grup Yolunda yapıla-
cak bakım işlemlerinin İlçe Kayma-
kamlığı Köylere Hizmet Götürme Birli-
ği’nce gerçekleştirilmesinin bir hayli 
zor olacağını öne süren Arslan ve 
Şener, mevcut yolun karayolları yol 
ağına alınması işinin Mecliste değer-
lendirilerek, ilgili birimlere aktarılmasını 
beklediklerini kaydettiler.

(Baştarafı 1'de)
Söz konusu önergeyle; Harşıt Köp-

rüsü başından başlayıp İstiklal Mahal-
lesi, Halaçlı, Fatih, Köseler ve Arslancık 
Köyleriyle Dokuzkonak ve Eymür Köyü-
ne ulaşan tarihi güzergahın, Tirebolu-
Doğankent Karayolu’na bağlanması-
nı isteyen Arslan ve Şener; ilgili güzer-
gahta bakım işlemlerinin masraflı ol-
ması ve Harşıt Çayı’nda yol kodunun 
alçalması dolayısıyla yol güzergahın-
da kalan yerleşkelerin zarar göreceği-

 Beton tesisi satışa çıkarıldı 

merak konusu oldu.Öte yandan, İl 
Genel Meclisi’nde yapılan oylama so-
nunda Denetim Kuruluna; Tirebolu’dan 
Murat Arslan (AKP), Bulancak’tan Metin 
Beyaz (CHP), Şebinkarahisar’dan Ale-
addin Önal (AKP), Görele’den Mustafa 
Demirci (MHP) ile yine Bulancak’tan 
Mürsel Genç (AKP) seçildiler.

(Baştarafı 1'de)
Tirebolu’daki söz konusu tesisin son 

iki yıldan bu yana atıl durumda olması 
dolayısıyla, tesisi kiralayan şahsın da bu-
rayı çalıştıramayacağını beyan etmesi 
üzerine böyle bir karar alındığı ifade edi-
lirken; 600 bin lira bedelle satışa çıkarı-
lan tesiste nasıl bir süreç izleneceği de 

Prof. Dr. Dursun’un
 ismi yaşatılacak
(Baştarafı 1'de)
Buna göre; merhum bilim insanı Prof. Dr. A. 

Haluk Dursun’un adının gelecek kuşaklara da in-
tikal etmesi için ilçenin Hamam Mahallesindeki 
Kale Sokağın adı “Prof. Dr. Ahmet Haluk Dursun 
Sokağı” olarak değiştirilecek.

Bilindiği gibi, Prof. Dr. Dursun, son olarak Kül-
tür ve Turizm Bakanlığında Bakan Yardımcısı ola-
rak görev yaparken; 2019’un Eylül ayında 
Van’ın Erciş ilçesinde geçirdiği trafik kazasında 
yaşamını yitirmişti. Kendisini kültüre adayan ve 
Türkiye için büyük bir kayıp olan Prof. Dr. Dur-
sun’a, baba ocağı Tirebolu’da gösterilen vefa 
örneği, tüm kamuoyunda takdirle karşılanırken; 
onun gibi bir bilim insanının ölümsüzleştirilmesi 
de önemli bir davranış olarak değerlendiriliyor.

TİRDEF’e iki dernek daha katıldı
yısının, 2020’de 24’e yükseldiğini belirterek, son ola-

rak Dokuzkonak Köyü Derneği ile Harkköy Köyü Derne-

ği’nin de federasyon çatısı altına girdiğini kaydettiler.

TİRDEF’e kayıtlarını yaptıran Dokuzkonak Köyü Der-

neği Başkanı İsmail Yılmaz ve Harkköy Köyü Dernek 

Başkanı İrfan Palaz, Tirebolu Dernekler Federasyonu 

bünyesine kabul edilmelerinden duydukları memnuni-

yeti dile getirerek, TİRDEF yöneticilerine teşekkür et-

tiler.

Tirebolu’nun en büyük ve en önemli sivil toplum kuru-

luşlarından biri olan Tirebolu Dernekler Federasyonu 

(TİRDEF), ilçeyle ilgili dernekleri bünyesine almaya 

devam ediyor.

Merkezi İstanbul’da bulunan ve Tirebolu’da adına 

önemli işlere imza atan TİRDEF’te, son iki katılımla bir-

likte üye dernek sayısının 24’e çıktığı bildirildi.

TİRDEF’li yöneticiler, geride kalan 2019’un sonların-

da Eymür Köyü Derneğinin katılımıyla 22’ye çıkan üye sa-

Muhtar Aydın yeniden göreve seçildi

Tirebolu’nun Kuskunlu Köyü’nde muhtarlık seçimi ye-
nilendi ve 31 Mart 2019’da yapılan yerel seçimlerde 
muhtarlığa seçilen Alparslan Aydın, tekrar aynı göreve se-
çildi. 5 Ocak 2020 Pazar günü yenilenen seçimde tek lis-
teyle seçime giren Aydın, 270 oy alarak yeniden Kuskun-
lu Köyü muhtarlığına seçilmiş oldu.

31 Mart 2019’da ülke genelinde yapılan yerel se-
çimlerde Kuskunlu Köyü Muhtarlığına seçilen Aydın, 
eski tarihlerdeki bir sabıkası yüzünden İlçe Seçim Kurulu 
tarafından Ekim 2019’da görevinden alınmıştı. Bu ne-
denle söz konusu köyde seçimi yenileme kararı alınmış 
ve tarih olarak da 5 Ocak 2020 belirlenmişti. Eski sabı-
kası çözümlenen Aydın, yeniden seçilme hakkı kazan-
dığı için köyünde muhtarlığa tekrar aday oldu ve 5 
Ocak Pazar günü yapılan seçime de tek aday olarak 
katıldı. 450 seçmeni bulunan Kuskunlu Köyünde 3 aylık 
aradan sonra yenilenen seçime 272 seçmen katılır-
ken; bu seçmenlerden 270’inin oyunu alan Aydın, ye-
niden aynı göreve seçilmiş oldu.

Kuskunlu Köyü İlkokulu’nda tekrarlanan seçimde 
eski muhtar Alparslan Aydın, yeniden aynı göreve geti-
rilirken; Köy İhtiyar Heyetine de Kazım Yılmaz, Enver Ber-
ber, Yusuf Köksal ile Bilal Gülşen gibi isimler seçildi.

Yenilenen seçimle tekrar göreve dönen muhtar 
Aydın, seçime katılan seçmenlere ve köy halkına te-
şekkür ederek, “Bundan sonra daha farklı bir şevk ve he-
yecanla köyüme ve halkımıza hizmete kaldığımız yer-
den devam edeceğim. Eski bir sabıka yüzünden uğra-
dığım mağduriyet dolayısıyla köy halkımızdan ve ilgili 
mercilerden özür diliyorum” dedi.

Ahmet Ak Gıda da listede
Karadeniz Fındık ve Mamulleri İhracatçıları Birliği (KFMİB), 

2019'da en fazla fındık ihracatı gerçekleştiren 20 üyesini 
açıkladı. Listede Tirebolulu Ahmet Ak Gıda da yer aldı.

KFMİB'den alınan bilgiye göre, geçen yıl en fazla fındık 
ihraç eden 20 üye listesinde, Giresun'dan 7, Ordu'dan 6, 
Trabzon'dan 4, Samsun ve İzmir'den birer şirket yer alırken, ta-
lebi doğrultusunda bir firmanın adı ve bulunduğu il açıklan-
madı.

Geçen yıl en fazla fındık ihraç eden firma Ferrero Fındık 
İthalat İhracat ve Ticaret AŞ olurken adı açıklanan diğer 18 
firma ise şöyle sıralandı:

“Durak Fındık, Özgün Gıda, Yavuz Fındık, Poyraz Fındık, 
Özgün Gıda, Arslantürk Tarım Ürünleri, Yavuzkan Hazel Gıda, 
Sabırlar Fındık, Gürsoy Tarımsal Ürünler, Noor Fındık, Şenocak 
Gıda, Özyılmaz Fındık, Karımex Gıda, Dost Fındık, Nimeks Or-
ganik, Karadere Tarım Ürünleri, Ahmet Ak Gıda, Mehmet ve 
Şahap Bozbağ Fındık ve Kümbetli Tarım Ürünleri."

 İş dünyasında ihracat sevinci 
Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başka-

nı Hasan Çakırmelikoğlu, “2019 yılında yüzde 57 artış ile 81 
vilayet içinde ihracatını en fazla artıran dördüncü il olan Gi-
resun, hedef ülke pazarını da genişletti” dedi.

Çakırmelikoğlu, yaptığı açıklamada, Giresunlu sanayi-
cilerin 2018 yılı da dahil geçmişe dönük bir çok dönemin 
en yüksek ihracatını gerçekleştirdiğini ifade ederek 2019 
yılı ihracatında rekor kırdığını kaydetti.

Giresunlu sanayicilerin, ülke genelinde ihracatını en 
fazla artıran ilk dört il arasında olduğunu kaydeden Çakır-
melikoğlu, “2019 yılında yüzde 57 artış ile 81 vilayet içinde 
ihracatını en fazla artıran dördüncü il olan Giresun, hedef 
ülke pazarını da genişletti. 2019 yılında en fazla ihracat ya-
pılan ülkeler kategorisinde AB ülkeleri sepetinin içinde Çin 
Halk Cumhuriyeti de yer aldı” ifadesinde bulundu.

Çakırmelikoğlu, ülkeler bazında yapılan ihracat miktarı 
ve niteliğine bakıldığında 2018 yılında 83 ülkeye ihracat 
yapan Giresun’un 2019 verilerini de şöyle değerlendirdi:

“2019 yılında 115 ülkeye ihracat gerçekleştirildi ve ihra-
cat yapılan ülke sayısına 32 ülkenin eklenmesinin ayrı bir 
mutluluk kaynağı olduğunu görmekteyiz. 

2019 yılında 233 milyon dolarlık ihracat rakamı ile bir 
önceki yıla göre yüzde 57 oranında artış sağlayan sektör-
lerin içinde fındık ve mamulleri, makine ve aksamları, 
sebze ve meyve, içecek, savunma sanayi, hazır giyimin 
yer aldığı görülmektedir. Bu süreçte ilimiz sanayicisi başta 
olmak üzere, ihracat yapan firmalarımızı katkılarından do-
layı kutluyorum.”
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Tığlı: “Denizimiz düzmece ÇED 
raporları ile kirletilemez”

HP Giresun Milletvekili Necati Tığlı, “Türkiye'de kül-

Ctür balıkçılığı üretiminin ve çeşitliliğinin artırılması 
için yapılan yatırımlarda denizlerin ve sahil şeri-

dinin korunması hep arka plana itilmiş ve ÇED raporları bi-
limsellikten uzak olarak hazırlanmıştır” dedi.

Tığlı, Keşap ve Espiye ilçeleri arasında bulunan Düzköy, 
Yolağzı ve Hisarüstü köylerinin bulunduğu sahil boyunca 
balık çiftlikleri tesisinin kurulmasının planlandığını belirterek, 
bu çalışmanın deniz canlılarının yaşam alanlarını yok ede-
bileceğini kaydetti.

Kurulması planlanan balık çiftlikleri için Çevresel Etki De-
ğerlendirme (ÇED) raporlarının hayati önem taşıdığına de-
ğinen Tığlı, yaptığı açıklamada, “Dolayısıyla gerçeğe aykırı 
hazırlanan ÇED raporlarında deniz suyunun zamanla 
doğal özelliklerini kaybederek su kirliliğine neden olacağı 
ve buna bağlı olarak yöreye has deniz canlılarının yaşam 
alanlarını yok edeceğine yer verilmemektedir. 

Türkiye'de kültür balıkçılığı üretiminin ve çeşitliliğinin artı-
rılması için yapılan yatırımlarda denizlerin ve sahil şeridinin 
korunması hep arka plana itilmiş ve ÇED raporları bilimsel-
likten uzak olarak hazırlanmıştır” ifadelerine yer verdi.

“Sahilimiz ve sahil turizmi açısından büyük riskler taşıyan 
bu girişim Giresun ve ilçelerinde istihdam ve ekonomik 
katkı ve kalkınma faaliyeti gibi sunularak, diğer alanlarda ol-
duğu gibi algı operasyonu yaratılma çabası olacağı gö-
rülmektedir” diyen Tığlı, şunları belirtti:

“Giresun’un sahip olduğu tüm değerleri, varlıkları bu şe-
kilde talan edilirken aynı şekilde bu defa denizimiz ve sahil-
lerimizin menfaat grupları lehine tehdit edildiği görülmek-

tedir. Balık çiftlikleri kurulması için 
ÇED süreçleri başlasa da, rapor-
lar hazırlansa da, vatandaş baskı 
altına alınsa da bu bölgelere 
bilim dışı balık çiftliği yapılmasına 
müsaade etmeyeceğiz.”

Tığlı’nın Çevre ve Şehircilik Ba-
kanı Murat Kurum tarafından ya-
nıtlaması istemiyle TBMM Başkan-
lığına verdiği soru önergesi ise 
şöyle:

“Eynesil sahilinde kurulması 
planlanan kafes balıkçılığı tesisle-
rine ait ÇED dosyası kimler tarafın-
dan hazırlanmıştır? Çevre ve Şe-
hircilik Bakanlığı’na verilen ÇED 
dosyası hazırlama çalışma grubu 
içinde neden balık yetiştiriciliğin-
den anlayan Su Ürünleri Mühen-
disleri ve Balıkçılık Teknolojisi Mü-
hendisleri yoktur?

ÇED süreci sırasında bölge 
halkı ile yapılan toplantılara Ba-
kanlık adına katıldığını söyleyen 
ve yöre halkına şirin görünmek 
için Balık Çiftlikleri hakkında bilim 
dışı beyanlarda bulunan danış-
manlık şirketlerinin hangileri oldu-
ğunu biliyor musunuz?

Eynesil sahiline ait akıntı testi 
sonuçları nasıl çıkmıştır? Akıntı 
testleri hangi aylarda ve hangi 
bölgelerde yapılmıştır? Akıntı testi 
yapıldığı zaman ki rüzgâr hızı 
nedir? Deniz suyuna ait fiziksel ve 
kimyasal analizler neden yapıl-
mamıştır? Eynesil’de üretim yap-
ması için ÇED başvurusu yapılan 
bu tesisin kıyıya olan uzaklığı ve 

derinliği kaç metredir?
Keşap ve Espiye ilçelerimiz ara-

sında Düzköy, Yolağzı ve Hisarüstü 
Köylerinin bulunduğu sahil boyun-
ca balık çiftlikleri kurulması plan-
lanmakta mıdır? Bölgelere ilişkin 
ÇED Raporu Başvuru süreçleri baş-
latılmış mıdır? Keşap ve Espiye ilçe-
lerinin gerek turizm faaliyetleri açı-
sından sahil ve plaj ve bölgenin en 
temiz deniz suyu değerlerine sahip 
olduğunu, kıyı balıkçılığı ve çeşitleri 
açısından özel bir yapıya sahip ol-
duğunu biliyor musunuz?

Bölgeye yapılacak kafes balık-
çılığı üretimi ile birlikte zor koşullar-
da balıkçılık yaparak geçimini sağ-
lamaya çalışan balıkçılarımıza ve-
receği ekonomik zararları tespit et-
tiniz mi? Açılan balık çiftlikleri ile 
çoğu balıkçımızın iflas edeceğini 
ve çaresiz kalacağını neden gör-
mezden geliyorsunuz?

Rusya’daki sağlık denetimlerin-
den geçemediği için ürettiği balık-
ları alınmayan Kılıç Holding’in 
Keşap Yolağzı Köyü açıklarında 
balık çiftliği kurmak için hazırlattığı 
ÇED Raporu kimler tarafından ha-
zırlamıştır? Hazırlanan bu ÇED Ra-
porunun doğruluğuna nasıl inana-
bileceksiniz?

Balıklara verilen yemlerin, anti-
biyotiklerin ve çeşitli kimyasalların o 
bölgede yaşayan ve çoğu ende-
mik tür olan balıklara vereceği za-
rarlar neden ÇED Raporunda yer 
almamıştır? Balık çiftliklerinde kulla-
nılan kimyasal maddelerin deniz-

Önemli balık üreme koylarının 
olduğu bu hassas bölgede kafes 
balıkçılığının yapılmasına izin ver-
mek ile orada bulunan endemik 
türlerin yok olacağı ÇED raporla-
rında yer almış mıdır?

Usulsüz ve bilimden uzak ha-
zırlanan ÇED raporlarına göre ha-
yata geçen bu projeler ile doğa-
nın geri dönüşü olmayan bir şekil-
de kirleneceği, insanların ve 
diğer canlıların sağlığının olum-
suz etkileneceği hakkında her 
hangi bir bilgiye sahip değil misi-
niz? Yoksa bilginiz olduğu halde 
bu projelere onay vererek doğa-
nın katledilmesine evet mi 
demek istiyorsunuz?

deki oksijeni azaltarak suda yaşa-
yan canlılara ve çevrede meyda-
na gelecek kötü kokuların önlen-
mesi için araştırma yapılmış mıdır? 
Ülke genelinde bulunan balık çift-
liklerinin kirletmediği, çevreye ve in-
sana zarar vermediği hangi deniz 
vardır?

Azot ve fosfor içeren kimyasal 
ürünler ile hamsi, palamut ve yö-
reye has Kalecik mezgiti hatta 
yunus türlerine ve diğer endemik 
balık türlerine zarar vererek uzak-
laştıracağı, neslinin yok olacağı ve 
geçimini balıkçılıkla sağlayan es-
nafa vereceği zararlar hesaplan-
mış mıdır? Bu bölgede önemli bir 
faaliyet olarak yapılan olta balıkçı-
lığına vereceği zararlar araştırılmış 
mıdır?

 Bayraktar: "Talepleri karşılayamıyoruz, üretimimiz eksik” 

Fiskobirlik Yönetim Kurulu Başkanı Lütfi Bay-
raktar, "Dünyanın birçok ülkesine ürün satıyo-
ruz, hatta talepleri karşılayamıyoruz, üretimi-
miz eksik" dedi.

Bayraktar, EFİT AŞ'de gerçekleştirilen 2018-
2019 dönemi Fiskobirlik Olağan Mali Genel 
Kurulu'nda yaptığı konuşmada, fındıkta mü-
dahale alımı yapabilmenin devlet desteği dı-
şında başka bir imkanı olmadığını söyledi.

Bunun Fiskobirlik'ten beklenilmemesi ge-
rektiğine işaret eden Bayraktar, "Şimdi 
TMO'nun yaptığı gibi 100 bin ton fındık ala-
caksın, depona koyacaksın, bekleteceksin. 
Şunu diyebilirsiniz, 'işlet sat'. Öyle bir dünya 
yok" diye konuştu.

Piyasada fındık fiyatının 14-15 lira bandın-
dan başladığını anlatan Bayraktar, "TMO, 17 li-
radan fındık aldı. Ben aynı zamanda ticari bir 
kuruluşum. 17 liradan aldığım fındığı işle-
mem lazım. Ferrero gibi yapmam lazım. Di-
yelim ki yaptım. Ferrero 15'ten aldı, ben 
17'den aldım, yapıyorum. Dünyada kimse, 
'Türkiye'de bir birlik var, onun kaşı gözü güzel, 
ben yine de alayım' demiyor" ifadesini kullan-
dı.

Bayraktar, Giresun 2. Organize Sanayi Böl-
gesi'nde yeni yatırım yaptıklarını belirterek, 
Giresun kalite fındığın coğrafi işaret tescilini 
aldıklarını, artık kimsenin Fiskobirlik'e başvur-
madan Giresun kalite fındık satışı yapama-
dığını vurguladı.

Yurt içinin yanı sıra yurt dışına da nihai 
ürün satışı gerçekleştirdiklerini dile getiren 
Bayraktar, satış yaptıkları ülkeleri sıraladı.

Fiskobirlik'in tüm zorluklara rağmen yürü-
yüşünü tamamlayacağının altını çizen Bay-
raktar, sözlerini şöyle tamamladı:

"Bu kurum artık yola çıktı. Destek verilirse 3 
yılda tamamlar, verilmezse 5 yılda ama bu 
kurum yolda. Dünyanın birçok ülkesine ürün 
satıyoruz, hatta talepleri karşılayamıyoruz, 
üretimimiz eksik. Entegre tesisine uğrarım 
her geldiğimde, sorarım, 'Bırakın yurt dışını, 
Türkiye'de ne kadar talep bekliyor?' diye. En 
az her ay 10 milyon liralık talep bekliyor, üre-
tememişiz."

Bayraktar’ın konuşmasının ardından gün-
dem maddeleri delegelerin oylarıyla kabul 
edildi.

Genel kurula Giresun Milletvekilleri Kadir 

Aydın ve Sabri Öztürk, Giresun Belediye Baş-
kan Yardımcısı Abdurrahman Demirel, sivil 
toplum kuruluşu ve siyasi parti temsilcileri ile 
delegeler katıldı.

Örnek fındık 
bahçeleri

 artırılacak
Giresun Valisi Harun Sarıfakıoğulları’ndan Giresun Zi-

raat Odası’na ziyaret. Vali Sarıfakıoğulları, sivil toplum 
kuruluşları ziyaretleri kapsamında Giresun Ziraat 
Odası’nı ziyaret ederek, Oda Başkanı Nurittin 
Karan’dan bilgi aldı.

Ziraat Odası Meclis Başkanı Eyüp Çiftçi ve yönetim 
kurulu üyeleri ile meclis üyelerinin de hazır bulunduğu zi-
yarette konuşan Vali Sarıfakıoğulları, fındığın Türk tarımı 
açısından son derece önemli bir ürün olduğunu kay-
dederek, fındıkta verim ve kalitenin artırılması noktasın-
da Ziraat Odası ile Tarım ve Ormancılık İl Müdürlüğü ko-
ordinesinde yürütülen örnek bahçe uygulamasının 
memnuniyet verici olduğunu ifade etti.

Ziraat Odası Başkanı Nurittin Karan ise Vali Sarıfakı-
oğulları’na ziyaretinden ve fındık üreticisine göstermiş 
olduğu değerden dolayı teşekkür ederek, Vali Sarıfakı-
oğulları’nın desteğiyle 2019 yılında 10 bahçede uygu-
lamaya başladıkları örnek fındık bahçesi projesinin 
meyvelerini bu yıl göreceklerini söyledi.

Fındıkta verim ve kalitenin artması için Giresun 
Tarım ve Orman İl Müdürlüğü ile koordineli bir şekilde 
örnek fındık bahçesi projesinin bu yılda artarak devam 
edeceğini belirten Karan, başta Giresun kalite yağlı fın-
dık olmak üzere Türk fındığın dünyada tek ve rakipsiz ol-
duğunu, bunun için verim ve kalitenin artırılması için ça-
lışmaya devam edeceklerinin altını çizdi.
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TİREBOLU FİDANLIĞINDA 2020 YILI FİDAN ÜRETİM VE BAKIMI h�zmet alımı 4734 
sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddes�ne göre açık �hale usulü �le �hale ed�lecek olup, 
tekl�fler sadece elektron�k ortamda EKAP üzer�nden alınacaktır.  İhaleye �l�şk�n ayrıntılı b�lg�ler 
aşağıda yer almaktadır:

İKN     :2020/16585
1-İdaren�n
a) Adı     :OGM GİRESUN ORMAN BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ 
     ORDU ORMAN FİDANLIK MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adres�    :Esk�pazar Mah. F�danlık Sk. No:9 Kat:3 (Ordu-
     Ulubey Yolu 3.Km) 52200 Altınordu/ORDU
c) Telefon ve faks numarası  :04522370219 - 04522370218
ç) İhale dokümanının görüleb�leceğ� ve
 e-�mza kullanılarak �nd�r�leb�leceğ� �nternet sayfası :https://ekap.k�k.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu h�zmet alımın
a) Adı     :TİREBOLU FİDANLIĞINDA 2020 YILI FİDAN 
     ÜRETİM VE BAKIMI
b) N�tel�ğ�, türü ve m�ktarı  :F�danlık Müdürlüğü 2020 Yılı Üret�m Programı  
     kapsamında T�rebolu F�danlığında yapılacak, 
     Toprak hazırlığı, tohum ek�m�, f�dan bakımı, 
     gübreleme, �laçlama, sulama, söküm, ot alma, 
     çapa, rep�kaj v.b 29 �ş kalem� Ayrıntılı b�lg�ye 
     EKAP’ta yer alan �hale dokümanı �ç�nde bulunan 
     �dar� şartnameden ulaşılab�l�r.
c) Yapılacağı/tesl�m ed�leceğ� yer :F�danlık Müdürlüğüne bağlı T�rebolu F�danlık 
     Şefl�ğ� üret�m alanları ve gerekt�ğ� hallerde 
     Müdürlük Sorumluluk Sahası (Ordu ve G�resun 
     İller� Genel�) �çer�s�nde kalan çalışma alanları.
ç) Süres�/tesl�m tar�h�   :İşe başlama tar�h� 25.02.2020, �ş�n b�t�ş tar�h� 
     25.08.2020
d) İşe başlama tar�h�   :25.02.2020
3-İhalen�n
a) İhale (son tekl�f verme) tar�h ve saat� :05.02.2020 - 11:00
b) İhale kom�syonunun toplantı yer�
 (e-tekl�fler�n açılacağı adres)  :Ordu Orman F�danlık Müdürlüğü İhale Serv�s� 
     veya Müdür Yrd. Odası
4. İhaleye katılab�lme şartları ve �sten�len belgeler �le yeterl�k değerlend�rmes�nde 

uygulanacak kr�terler:
4.1. İstekl�ler�n �haleye katılab�lmeler� �ç�n aşağıda sayılan belgeler ve yeterl�k kr�terler� �le f�yat 

dışı unsurlara �l�şk�n b�lg�ler� e-tekl�fler� kapsamında beyan etmeler� gerekmekted�r.
4.1.2. Tekl�f vermeye yetk�l� olduğunu gösteren �mza beyannames� veya �mza s�rküler�ne �l�şk�n 

b�lg�ler�;
4.1.2.1. Gerçek k�ş� olması hal�nde, noter tasd�kl� �mza beyannames� b�lg�ler�,
4.1.2.2. Tüzel k�ş� olması hal�nde, �lg�s�ne göre tüzel k�ş�l�ğ�n ortakları, üyeler� veya kurucuları �le 

tüzel k�ş�l�ğ�n yönet�m�ndek� görevl�ler� bel�rten son durumu göster�r T�caret S�c�l Gazetes�, bu 
b�lg�ler�n tamamının b�r T�caret S�c�l Gazetes�nde bulunmaması hal�nde, bu b�lg�ler�n tümünü 
göstermek üzere �lg�l� T�caret S�c�l Gazeteler� veya bu hususları gösteren belgeler �le tüzel 
k�ş�l�ğ�n noter tasd�kl� �mza s�rküler�ne �l�şk�n b�lg�ler,

4.1.3. Şekl� ve �çer�ğ� İdar� Şartnamede bel�rlenen tekl�f mektubu.
4.1.4. Şekl� ve �çer�ğ� İdar� Şartnamede bel�rlenen geç�c� tem�nat b�lg�ler�.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya b�r kısmı alt yüklen�c�lere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel k�ş� tarafından �ş deney�m�n� göstermek üzere sunulan belgen�n, tüzel k�ş�l�ğ�n 

yarısından fazla h�sses�ne sah�p ortağına a�t olması hal�nde, Türk�ye Odalar ve Borsalar B�rl�ğ� 
veya yem�nl� mal� müşav�r ya da serbest muhasebec� mal� müşav�r veya noter tarafından �lk �lan 
tar�h�nden sonra düzenlenen ve düzenlend�ğ� tar�hten ger�ye doğru son b�r yıldır kes�nt�s�z olarak 
bu şartın korunduğunu gösteren belgeye �l�şk�n b�lg�ler,

4.2. Ekonom�k ve mal� yeterl�ğe �l�şk�n belgeler ve bu belgeler�n taşıması gereken 
kr�terler:

İdare tarafından ekonom�k ve mal� yeterl�ğe �l�şk�n kr�ter bel�rt�lmem�şt�r.
4.3. Meslek� ve tekn�k yeterl�ğe �l�şk�n belgeler ve bu belgeler�n taşıması gereken 

kr�terler:
4.3.1. İş deney�m�n� gösteren belgelere �l�şk�n b�lg�ler:
Son beş yıl �ç�nde bedel �çeren b�r sözleşme kapsamında kabul �şlemler� tamamlanan ve tekl�f 

ed�len bedel�n % 50 oranından az olmamak üzere, �hale konusu �ş veya benzer �şlere �l�şk�n �ş 
deney�m�n� gösteren belgeler veya teknoloj�k ürün deney�m belges�.

4.4. Bu �halede benzer �ş olarak kabul ed�lecek �şler:
4.4.1.F�dan Üret�m� ve bakımı kapsamında yapılan, tüpleme, repl�kaj, f�dan üret�m�, f�dan 

d�k�m�, f�dan bakımı �şler� ayrı ayrı veya b�rl�kte benzer �ş olarak kabul ed�lecek olup, 
bunlar har�c�ndek� �şler kabul ed�lmeyecekt�r.

5. Ekonom�k açıdan en avantajlı tekl�f sadece f�yat esasına göre bel�rlenecekt�r.
6. İhaleye sadece yerl� �stekl�ler katılab�lecekt�r.
7. İhale dokümanı EKAP üzer�nden bedels�z olarak görüleb�l�r. Ancak, �haleye tekl�f verecek 

olanların, e-�mza kullanarak EKAP üzer�nden �hale dokümanını �nd�rmeler� zorunludur.
8. Tekl�fler, EKAP üzer�nden elektron�k ortamda hazırlandıktan sonra, e-�mza �le �mzalanarak, 

tekl�fe �l�şk�n e-anahtar �le b�rl�kte �hale tar�h ve saat�ne kadar EKAP üzer�nden gönder�lecekt�r.
9. İstekl�ler tekl�fler�n�, her b�r �ş kalem�n�n m�ktarı �le bu �ş kalemler� �ç�n tekl�f ed�len b�r�m 

f�yatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzer�nden tekl�f b�r�m f�yat şekl�nde ver�lecekt�r. 
İhale sonucunda, üzer�ne �hale yapılan �stekl� �le b�r�m f�yat sözleşme �mzalanacaktır.

10. Bu �halede, �ş�n tamamı �ç�n tekl�f ver�lecekt�r.
11. İstekl�ler tekl�f ett�kler� bedel�n %3’ünden az olmamak üzere kend� bel�rleyecekler� tutarda 

geç�c� tem�nat vereceklerd�r.
12. Bu �halede elektron�k eks�ltme yapılmayacaktır.
13. Ver�len tekl�fler�n geçerl�l�k süres�, �hale tar�h�nden �t�baren 60 (altmış) takv�m günüdür.
14.Konsors�yum olarak �haleye tekl�f ver�lemez.
15. D�ğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : D�ğer H�zmetler/0,80
Aşırı düşük tekl�f değerlend�rme yöntem�: Tekl�f� sınır değer�n altında olduğu tesp�t ed�len 

�stekl�ler�n tekl�fler�, Kanunun 38 �nc� maddes�nde öngörülen açıklama �stenmeks�z�n 
redded�lecekt�r.

FİDAN ÜRETİM VE BAKIMI HİZMETİ ALINACAKTIR
OGM GİRESUN ORMAN BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ

 ORDU ORMAN FİDANLIK MÜDÜRLÜĞÜ

 Emniyet Müdürü Aktaş Giresun’un asayiş raporunu açıkladı 
Giresun Gazeteciler Derneği’ni ziyaret 

eden İl Emniyet Müdürü Fahri Aktaş, ilin asayiş 
ve güvenliğine ilişkin açıklamalarda bulundu. 
Mal varlığına karşı işlenen suçların aydınlatıl-
masında 11’inci sırada yer alındığını ifade 
eden İl Emniyet Müdürü Fahri Aktaş, Gire-
sun’da olaylarda yüzde 4 azalış yaşandığını 
ve olayların aydınlatılmasında yüzde 95 ba-
şarı sağlandığını açıkladı.

İl Emniyet Müdürü Aktaş, “Kasten yarala-
ma ve alkole bağlı suçlar ilk sırada, yüzde 75 
civarında. Hırsızlık olaylarında önceki yıllara 
göre yüzde 24 azalma ile ülke sıralamasında 
18’inci sırada yer alarak ülke ortalamasının 
yüzde 16 üzerine çıkmıştır. Aydınlanma oranı 
incelendiğinde yüzde 75,3 ile ülke sıralama-
sında 5’inci sırada yer alarak ülke ortalaması-
nın yüzde 32,5 üzerine çıkmıştır. Meydana 
gelen evden hırsızlık olaylarında 93 şüpheli ya-
kalanmıştır. Meydana gelen asayiş olayların-
da ise 9 bin 839 kişi yakalandı. Mal varlığına 
karşı işlenen suçlar incelendiğinde yüzde 3,8 
azalış ile ülke sıralamasında 49’uncu sırada 
yer alarak ülke ortalamasının altında kalmıştır. 
Aydınlanma oranı incelendiğinde ise yüzde 
80 ile ülke sıralamasında 11’inci sırada yer ala-
rak ülke ortalamasının yüzde 48,7 üzerine çık-
mıştır. Meydana gelen mal varlığına karşı işle-
nen olaylarda bin 60 şüpheli yakalanmıştır” 
dedi.

"VATANDAŞIMIZIN HUZURU, POLİSİN GURU-
RUDUR”

Genel olarak Türkiye ortalamasına göre Gi-
resun’un güvenli bir şehir olduğunu ifade 
eden İl Emniyet Müdürü Fahri Aktaş, “Vatan-
daşımızın huzuru, polisin gururudur prensibiyle 
görevimizi ifa ediyoruz. İl merkezi ve 15 ilçe-
mizde toplam bin 560 personelle suç ve suç-
luyla mücadele edilirken, çarşı ve mahalle 
bekçilerinden suçu önlemede çok iyi geri dö-
nüşler aldık. 110 bekçimiz görevde, 40 bekçi 
de gelecek günlerde başlayacak. Bununla 

birlikte bizlerde cadde ve sokaklarda sürekli halkla be-
raber oluyoruz. Huzurlu bir şehirde yaşıyoruz, inşallah 
daha huzurlu hale getirmek için canla başla çalışa-
cağız” diye konuştu.

DOĞRU HABER İÇİN İLETİŞİM VE İŞBİRLİĞİ VURGUSU
Basın mensuplarıyla birlikte mesai yaptıklarını da 

ifade eden Aktaş, “Suç ve suçluyla mücadele eder-
ken, aynı alanda benzer heyecan ve şevkle birlikte 
koşturduğumuz değerli medya mensuplarımızın can 
güvenliği de bizim üstüne titrediğimiz bir husus. Evren-
sel kriterlerle vurgusu yapıldığı üzere haber alma ve 
yayma özgürlüğü ilkesine toplumda her kesimin saygı 
göstermesi elzem. Bunun yanında asparagas tarzı 
sözüm ona haberlerle halk arasında heyecan ve ger-
ginlik oluşturabilecek spekülatif paylaşımlardan uzak 
durularak, mesleki etik değerlere bağlı gerçek ve do-
yurucu haberleri ilgili birimlerden resmi teyidi alındık-
tan sonra olabildiğine hızlı ve zamanında toplumun 
bilgisine sunmak takdire şayan olacaktır” açıklama-
sında bulundu. (İHA)

 Tıp Fakültesinin ödeneği kabul edildi 
Giresun Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Yılmaz 

Can, üniversiteyi il merkezinde doğu ve batıda 
iki yerleşkeye toplamak için çalışma yürüttükle-
rini söyledi. Can, Tıp Fakültesi Morfoloji binası 
için bütçeye ek ödenek koydurmak için yaptık-
ları çalışmanın son aşamaya geldiğini açıkladı. 
Binanın Aksu’da yapımı süren Giresun Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi’nin yanına yapılması plan-
lanıyor.

Giresun Gazeteciler Derneği’ni beraberin-
de bulunan Tirebolu İletişim Fakültesi Dekan Yar-
dımcısı Dr. Öğr. Üyesi İsmail Cem Feridunoğlu 
ile ziyaret eden Giresun Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Yılmaz Can, yönetim anlayışı ve Giresun Üni-
versitesi Tıp Fakültesiyle ilgili açıklamalarda bu-
lundu.

“Burada görev dönemimi tamamlayıp 
emekli olacağım. Giresunlu bir rektör olarak 
ilime hizmet etme çabası içindeyim. Ardımda 
hizmetler bırakmak istiyorum” diyen Can, ilk ola-
rak eski Rektörlük binasının başka kurumlara ve-
rileceği iddialarını yalanladı.

Burayı çeşitli amaçlar için kullanacaklarını 
söyleyen Can “'Vermişiz, verecekmişiz' bunların 
hepsi dedikodu. Kurumların talepleri oldu, bun-
lardan vazgeçildi. Şimdi binayı en verimli nasıl 
kullanırız bu konuda araştırma yapıyoruz” dedi.

Rektör Can, üniversitenin Güre Yerleşkesi'ne 
paralel noktada bulunan Fiskobirlik EFİT için en 
uygun yerin 2. OSB olduğunu savunarak, 
"Oraya taşınması halinde 64 dönüm arazisini ta-
kasla bize devredilmesi için talebimiz var. Arazi-
lerimizi takas için önerdik. Yönetim yanaşmıyor. 
Görüşmelerimiz sürüyor. Eğer gerçekleşirse üni-
versitemizin sahil yolu kenarından girişimiz ola-
cak. Bu konuda sizden ve herkesten destek bek-
liyoruz" diye konuştu.

Yılmaz Can, Spor Bilimleri Fakültesi'nin bu-
lunduğu alanda kamulaştırma sorununun arazi 
sahipleriyle görüşerek çözüleceğini söyledi ve 
bunun için ayrılan 8 milyon liralık ödeneğin ön-
ceki yönetim tarafından kullanılmadan geri 
gönderildiğini açıkladı.

TIP FAKÜLTESİ İÇİN 40 MİLYON ÖDENEK
Tıp Fakültesi konusunda yaşanan gelişmele-

ri de anlatan Can, üniversiteyi iki yerleşkede top-

lamak istediklerini ifade etti.
Can, batıda TOKİ’ye ait SEKA arazisine kurulan 

Eğitim ve Araştırma Hastanesi’ne Haziran ayında 
taşınacaklarını ve Sağlık Bakanlığı ile yapacakları 
anlaşma ile burayı ortak kullanacaklarını söyledi.

9 milyon 200 bin lira ödenekleri olduğunu ve 
bunun 3.5 milyonunu makine-teçhizat, 3 milyo-
nunu alt yapı için kullanacaklarını söyleyen Prof. 
Dr. Yılmaz Can, “TOKİ’yle arazilerimizin takas gö-
rüşmeleri sürüyor. Yol kat ettik. SEKA’daki 25 
dönüm araziyi 32 dönüme çıkarıp Diş Hekimliği 
Fakültesi, Sağlık Bilimleri Enstitüsü burada topla-
mak istiyoruz. Piraziz Sağlık Bilimleri Fakültesi de 
merkezde olmalı. Cumhurbaşkanı Danışmanı 
Yalçın Topçu’yla görüşmelerimiz tamamlandı. 
40 milyon artı KDV ödenek üzerinden anlaşmaya 
vardık. Bununla Tıp Fakültesi Morfoloji Binasını 
TOKİ arazisine, hastanenin yanına yapacağız” 
diye konuştu.

Can, ayrıca Diş Hekimliği Fakültesi’nin Bulan-
cak’tan merkeze kendi binasına taşınması halin-
de merkezdeki Teknik Bilimler Meslek Yüksek 
Okulu’nun ilçeye taşınacağını ve Kadir Karabaş 
Uygulamalı Bilimler Yüksek Okulu, Endüstriyel Sa-
natlar Meslek Yüksekokulu ile bir yerleşke oluştura-
caklarını söyledi.

Rektör Prof. Dr. Yılmaz Can öncelikli hedefle-
rinden birisinin üniversitede huzuru ve çalışma ba-
rışını sağlamak olduğunu bunun için özellikle hak 
eden akademisyenlere ayrım gözetmeksizin un-
vanlarını verdiklerini de sözlerine ekledi. (İHA)
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Gençler liginde Tireboluspor iç
 sahada beklenmedik mağlubiyet aldı

 Pirazizspor’a 4 golle mağlup oldular 
Hakemler: Sercan Çakır 2, Bilgehan Çakır 3, 

Yılmaz Gökçe 3.
Tirebolu U 19: Celil 1 – Samet 2, Kazım 2, M. 

Keskin 2 (Berkant ?), Caner 2 – Kemal 2, Oğuzhan 
1 (Batuhan 1), Hamza 2, Harun 2, Samet Emre 2 – 
M. Temel 1.

Piraziz U 19: Hasan 3 – Samet 2, Emre 2, Ba-
hadır 3, Gökdeniz 3 – Sercan 2, Burak 2 (Alperen 
2), Temel 3, Avni 3, Timur 4 – Mustafa 3.

Sarı Kartlar: Kazım, M. Temel ve Batuhan (Tire-
bolu); Timur, Samet ve Gökdeniz (Piraziz).

Goller: Dk. 53 Avni, dk. 74, 75 ve 90+3 Timur; 
dk. 90+1 Samet Emre (pen)

Karşılaşmanın bu skorla bitmesi beklenirken, 
maça verilen 3 dakikalık bölüme iki gol birden 
sığdı. 90+1’de ev sahibi ekip Samet Emre’nin 
penaltı golüyle skoru 3-1 yaparken; 90+3’de bu 
kez konuk ekip sahanın yıldızı Timur’un frikik go-
lüyle farkı tekrar 3’e çıkardı ve maç Piraziz’in 4-
1’lik üstünlüğüyle sona erdi. 

Üst üste 2 maçını kaybeden ve liderin 8 
puan gerisinde kalan Tireboluspor, ilk devreyi 22 
puanla kapattı.

Giresun Gençler 1. Küme Futbol Liginde ilk ya-
rının son maçını kendi evinde Piraziz ile oynayan 
Tireboluspor U 19 Takımı, rakibinden beklenme-
dik bir yenilgi alarak, liderlik yolunda büyük darbe 
yedi. Bir hafta önce Espiye’de lidere 3-1 mağlup 
olan ve zirveden kopmaya başlayan Mavi-
Beyazlı Gençler, bir darbe de Piraziz’den yiyerek, 
kendilerine ümit bağlayan sporseverleri üzdüler.

11 Ocak Cumartesi günü Tirebolu İlçe 
Stadı’nda oynanan maçta golcü oyuncu Kenan 

Melemez’den yoksun bir kadroyla sahaya çıkan 
ev sahibi ekip, gol yollarında hayli etkisiz kalırken; 
konuk ekip 23’ncü dakikada kazandığı penaltıyı 
gole çeviremedi ve Tirebolu kalecisi Celil, rakip 
takımdan Gökdeniz’in vuruşunda gole izin ver-
medi. Ev sahibi ekip 35’nci dakikada önce 
Samet Emre ve sonra da M. Temel vasıtasıyla 
mutlak gollük pozisyonu kullanamadı ve böyle-
ce karşılaşmanın ilk devresi golsüz kapandı.

İKİNCİ DEVREDE TAM 5 GOL ATILDI

Zorlu mücadelenin ikinci yarısına mutlak gol 
için çıkan ev sahibi ekip karşısında kontrataklarda 
tehlikeli olan konuk ekip Piraziz, 53’ncü dakikada 
Tirebolu defansının hatasını değerlendirerek, 
Avni’nin golüyle 1-0 öne geçti. Bu gol ev sahibi 
ekibi şoke ederken, daha iyi kontratak yapan ve 
gole yakın olan Piraziz, 74’te Timur’un ayağından 
ikinci golü kaydetti. Bu golün şaşkınlığını atlata-
mayan ev sahibi ekip, 75’de kalesinde 3’ncü 
golü de gördü ve skor bir anda 3-0 oldu.

Tireboluspor’da 
sakatlık üzüntüsü

Tireboluspor takımının bütün kategori-

lerinde oynayan ve attığı gollerle adından 

sıkça söz ettiren bücür futbolcu Kenan Me-

lemez, geçen hafta içinde Giresun liseler 

arası il birinciliğine ait maçta ayak bileğin-

den aldığı aşırı darbe ile sakatlandı ve sa-

halardan uzak kaldı.

Tirebolu Anadolu Lisesi Futbol Takımın-

da da oynayan, bu arada Mavi-Beyazlı ku-

lübün U 16, U 19 ve A kadrosunda kendisi-

ne yer bulan golcü oyuncu Kenan Mele-

mez’in sakatlığı Tireboluspor’da büyük 

üzüntü yaratırken; lise maçında ayak bile-

ği kırılan talihsiz oyuncu bir süre futbol oy-

nayamayacak. Takımını yalnız bırakmak 

zorunda kalan genç golcünün ayağı alçıya 

alınırken, 5-6 hafta sahalardan uzak kala-

cağı ifade edildi.

Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü ile Atletizm 
İl Temsilciliği gazetecileri unutmadı

 “10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü Koşusu” yapıldı 
“10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü Koşusu” Giresun Atatürk Stadyu-

munda sporcuların yoğun katılımı ile koşuldu.
Dereceye giren Sporculara ödülleri Atletizm İl Temsilcisi Gökhan Külekçi 

tarafından verildi.
Erkekler 1000M
1.Abdullah Muhammet (3.31)Sayca İmam Hatip Ortaokulu
2.Atakan Kütük (3.36) Aksu Şehit Hakan Gemici Ortaokulu
3.Ahmet Kaan Pul (3.45) Teyyaredüzü Ortaokulu
4.Emirhan Keleşoğlu (3.48) Piraziz 15 Temmuz Ortaokulu
Kızlar 800M
1. Sedanur Yılmaz (3.18.2) Bulancak İmam Hatip Ortaokulu
2.Eylül Nisa Karaahmet (3.18.48) Piraziz 15 Temmuz Şehitler Ortaokulu
3.Akel Akdağ (3.22) Güre Ortaokulu
4.Yaren Gündoğdu (3.24) Piraziz 15 Temmuz Şehitler Ortaokulu

Yıldız Erkekler Hentbolde şampiyon Mehmet Gürel
2019-2020 sezonu Okul 

sporları faaliyet proğramında 

yer alan Ortaokullar Hentbol il 

birinciliği önceki gün sona 

erdi.

Görele 13 Şubat İlçe spor 

salonunda oynanan final ma-

çında Giresun Aksu Şehit 

Hakan Gemici Ortaokulunu he-

yecanlı ve çekişmeli geçen 

maç sonrası 15-12 mağlup 

eden Görele Mehmet Gürel Or-

taokulu il birincisi oldu.
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 Giresunspor İzmir deplasmanından 3 puan hedefliyor 
lerini mağlup ederek ikinci devreye iyi 
başlamak istediklerini söyledi.

Kutlu, yaptığı açıklamada, Ekol Göz 
Menemenspor karşılaşmasının hazırlık-
larını Antalya'da gerçekleştirdikleri ikinci 
etap kampıyla sürdürdüklerini belirtti.

Ekol Göz Menemenspor'un da ligde 
üst sıraları hedeflediğini, bu nedenle 
kendilerini çok zorlu bir 90 dakikanın bek-
lediğini iyi bildiklerini ifade eden Kutlu, 
şöyle konuştu:

"Mutlak kazanmamız gereken bir kar-
şılaşma. 3 puan elde ederek play-off 
potasındaki takımlarla puan farkını 
azaltmak istiyoruz. Rakibimizin de hede-
fi üst sıralar. Bu nedenle çok zorlu bir 90 
dakika bizi bekliyor. İki takım için de ka-
zanmak kolay olmayacak. Ancak biz so-
nuna kadar mücadele ederek, 3 
puana ulaşmayı arzu ediyoruz."

Kutlu, ligin ikinci yarısı için umut ol-
duklarını dile getirerek, sezon sonunda 
Giresunspor'u hedeflerine ulaştırmayı 
amaçladıklarını sözlerine ekledi.

TFF 1. Ligin 18'inci haftasında 17 Ocak 
Cuma günü deplasmanda Ekol Göz Me-
nemenspor'a konuk olacak Giresuns-
por'un teknik direktörü Hakan Kutlu, rakip-

Çotanaklar Menemenspor mesaisinde
Devre arası hazırlıklarını Antalya'da sürdü-

ren Giresunspor, dün sahaya inerek Mene-

menspor maçının hazırlıklarına başladı.

Cuma akşamı yapılan antrenmanın ardından 

iki günlük izne çıkan Çotanaklar, dün yeniden 

Antalya’da toplanarak hazırlıklarına bu kez Me-

nemenspor için başladı.

17 Ocak Cuma akşamı İzmir’de oynayacağı 

Menemenspor müsabakasının hazırlıklarını An-

talya’da yapacağı antrenmanlarla sürdürecek 

olan yeşil beyazlılar, Perşembe günü ise Mene-

menspor maçı için İzmir’e geçecek. Gözler Milinkovic’te olacak

Akgün: “Hedefimizden şaşmadık”

Giresunspor’un ara transfer döne-
minde kadrosuna kattığı Marko Milinko-
vic’in yeni takımında nasıl bir perfor-
mans sergileyeceği merakla bekleni-
yor.

Eskişehirspor’da ilk yarı, 4 gol, 3 asist-
lik performansla takımına katkı sağla-
yan Milinkovic’in teknik direktör Hakan 
Kutlu’nun görev vermesi halinde Mene-
menspor maçında forma giymesi bek-
leniyor.

Ofansif yönüyle bilinen Milinkovic’in 
Menemenspor ile başlayacak olan Gi-
resunspor macerasında, Eskişehirs-
por’daki performansının üzerine çıkma-
sı beklenirken, tüm camianın gözü de 
onun üzerinde olacak.

Giresunspor’da
 geleceğe yatırım

TFF 1. Lig ekiplerinden Giresunspor, genç sol bek 
oyuncusu Ertuğrul Şenlikoğlu'nu kadrosuna kattı.

Kulüpten yapılan yazılı açıklamada, daha önce 
Fatih Karagümrük ve Usinger TSG takımlarında oyna-
yan 20 yaşındaki gurbetçi futbolcu Ertuğrul Şenlikoğlu 
ile 2.5 yıllık sözleşme imzalandığı belirtildi.

Şenlikoğlu ile birlikte sözleşmeye imza atan Gire-
sunspor kulüp asbaşkanı Sinan Akgün, genç oyuncu-
nun yeşil beyazlı camiaya önemli katkılar sağlayaca-
ğını belirterek kendisinden bu konuda umutlu olduk-
larını ifade etti.

Usıngen Almanya doğumlu olan 20 yaşındaki sa-
vunma oyuncusu Ertuğrul, Fatih Karagümrük ile Aka-
demi U17 ile 9, Akademi U19 ile 44, TFF 2. Ligde 1 ve 
Türkiye Kupasında da yine bir kez İstanbul temsilcisinin 
başarısı için ter akıttı.

Giresunspor Kulüp Asbaşkanı Sinan 
Akgün, “Ligin ilk devresinde hedefledi-
ğimiz noktanın uzağında kalsak da, 
ikinci yarı daha iyi bir performans orta-
ya koyup, sezon sonunda ilk 6 takım 
içerisine girme hedefimizi koruyoruz” 
dedi.

Akgün, yaptığı açıklamada, ligin ilk 
yarısını play-off potasının 6 puan uza-
ğında tamamladıklarını ancak sezon 
başındaki hedeflerinin devam ettiğini 
kaydetti.

“Yaşadığımız onca olumsuzluğa 
rağmen ilk devreyi 21 puanla 12’nci 
basamakta tamamladık” diyen 
Akgün, şunları belirtti:

“Ligde 6’ncı sıradaki Bursaspor ile 
aramızda 6 puan fark var. 3 puanlık sis-
temde 6 puan fark çok büyütülecek 

bir fark değil. Bizim hedefimiz belli. Her 
ne kadar ligin ilk devresinde hedefledi-
ğimiz noktanın uzağında kalsak da, 
ikinci yarı daha iyi bir performans orta-
ya koyup, sezon sonunda ilk 6 takım içe-
risine girme hedefimizi koruyoruz.”

Antalya’da sorunsuz bir kamp çalış-
ması gerçekleştirdiklerini ve transferle-
rin de sürdüğünü kaydeden Akgün, 
“Lige hazır şekilde kampımızı noktala-
yacağız. Kamp esnasında takıma 
önce İshak Doğan’ı sonra da çok iste-
diğimiz Marko Milinkovic’i kattık. Daha 
da güçlendik. Artık ligin başlamasına 
sayılı günler kaldı. Deplasmanda oyna-
yacağımız Menemenspor’dan sonra 
taraftarımızla buluşacağız ve hedefle-
diğimiz şekilde yolumuza devam ede-
ceğiz” ifadesinde bulundu.


